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НАСТУПИТЬ МОМЕНТ, КОЛИ 
ВЕЛИКИЙ СПАЛАХ ВИВОЛИТЬСЯ  

Майстер Хуліано 

 
https://www.youtube.com/watch?v=CP8AUQv08Ss  

 
 

Улюблена космічна родина.  Ласкаво просимо на канал WE ARE ONE. Я 

приношу послання від Ієрархій Світла. Повідомлення із зоряної системи 

Артур. Вітаю, я Хуліано із зоряної системи Артур. Я знаю, що Ви займалися 

досить інтенсивною діяльністю, наполегливо працюючи в служінні Матері 

Марії.  Ми завжди служили цій планеті. Його процес завжди від Світла та 

від любові, яка характеризує всіх нас, арктуріанців, і що ми зберігаємо цю 

велику любов до планети Земля.  

Наша велика місія – допомагати їм, допомагати їм у всьому, що ми знаємо 

і вміємо. Так само, як і ви, ми є Христовими Істотами. Єдине, що ми вже 

інтегрувалися в наш Аватар і живемо в енергії вже інтегрованих Істот 

Христа. Але ви вже на цьому шляху, і незабаром, дуже скоро ми всі будемо 

в цій самій інтеграції. все підключено.  

https://www.youtube.com/watch?v=CP8AUQv08Ss


 2 

Ми допомагаємо їм у техніці.  Ми надаємо вам багато технологій. Наші 

кораблі на службі зцілення, а також на службі Вознесіння. Роками ми важко 

працювали на Землі. Робота з енергією кристалів на планеті. Наш світ 

також об’єднається і стане частиною всієї цієї мережі планети Земля, тому 

що весь цей піднесений світ Батька-Матері-Адонаї стане єдиним світом, 

який ви об’єднаєте.  

Ми вже в іншому світі, але ви інтегруєтеся в цей світ, де більше не буде 

бар’єрів, де більше не буде незгод. Чи триватиме еволюційний процес? 

Так, тому що всі ми перебуваємо в повній постійній еволюції і допомагаємо 

один одному. Так само, як ми еволюціонуємо та просуваємось вперед, ми 

допомагаємо планеті, і ви також будете робити з іншими світами, як тільки 

ви інтегруєте весь всесвіт Світла, до вищих вимірів, до інших вимірів, до 

інших реальностей. 

Якою прекрасною буде мить, коли ми всі зможемо обійняти один одного, 

ми всі зможемо ділитися один з одним і ділитися цим світом Світла і 

Любові нашого ТВОРЦЯ. Це чудово, і ваша планета вже знаходиться в цій 

точці неповернення до процесу інтеграції у світи Світла. Ми все ще 

допомагаємо їм і допомагаємо їм вибратися з цього трубопроводу, який їх 

засмоктує. Але ми всі там, уся МІЖГАЛАКТИЧНА КОНФЕДЕРАЦІЯ 

ВІЛЬНИХ СВІТІВ і вся ІЄРАРХІЯ допомагають і допомагають. Майже 

готово. Ми всі подвоїли наші зусилля. тому що ми знаємо, що завжди є 

недоброзичливці, яким вдається перешкоджати, перешкоджати, але ми 

тягнемо, тягнемо, щоб Земля просувалась і продовжувала діяти. Сонце, як 

і вся Система, знаходиться в досить активній ситуації. Вся ця сонячна 

активація досягає планети, щоб допомогти, очистити, пробудити найбільш 

сплячих дітей Світла Батька-Матері. все!  Сміливо вперед! Ми майже готові, 

і всі команди на службі цього великого проекту БАТЬКО/МАТЬ/АДОНАЙ. 

Нема чого боятися.  

Ми знаємо про вплив системи Немезида, але вона має допомогти, сприяти 

цьому процесу. Що ми робимо, це трохи зменшуємо його вплив, щоб це 

було зроблено більш поступовим шляхом.  

Але настане час, коли розгорнеться ВЕЛИКИЙ СПАЛАХ, і все зміниться, 

від одного моменту до іншого, реальність, і ми будемо там з вами у світі 

світла та любові, розділяючи цю нову планету, цей НОВИЙ СВІТ. 
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Я Хуліано. Я прощаюся з любов'ю. Майже на місці, а ми всі тут. Я 

Джуліано з Артура. Повідомлення через Еммануеля і 
Вівчарка. Шановна родина Луз. Дякуємо, що прислухаєтеся до наших 

повідомлень, і пам’ятайте, що П’ятий Вимір – це вібраційний стан і що 
вибір вібрувати на НОВІЙ ЗЕМЛІ є особистим і передбачає внутрішнє 

пробудження. Процес підвищення власної частоти коливань. Це подорож 
самопізнання та зв’язку з Божественним у кожному з нас. Перехід до 

стану любові, гармонії та єдності. 
Бажаємо благословень у вашому житті. Дякую, дякую, дякую 

МИ ОДНІ 


